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 انتظار برای خبر خوبِ فردا
پافشاری نمایندگان بازنشستگان بر اجرای مصوبه مزدی شورایعالی کار

جلسه ای که عصر دیروز برگزار شد، اخبار و نتایج مثبت داشت.
یک هفته ی کامل از نامه ی رســمی قالیبــاف به رئیس جمهور 
می گذرد؛ بیســت و نهم تیرماه رئیس مجلس شــورا، حکم ابطال 
مصوبه ی افزایش مســتمری بازنشســتگان را صادر کرد؛ به این 
ترتیب، دولت ملزم بــه اصلاح این مصوبه ظرف مدت یک هفته 

شد.

روز چهارم مرداد اعضای هیات مدیره کانون عالی بازنشستگان و 
کانون بازنشستگان تهران با مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی و 
معاونان او جلسه داشتند؛  در این نشست، نمایندگان بازنشستگان 
بــر اجرای مصوبه ی مزدی شــورایعالی کار یــا همان ۳۸ درصد 
افزایــش به اضافه ی مبلغ ثابت ۵۱۵ هــزار تومان تاکید کردند و 
خواســتار اصلاحات ظرف امروز و فردا شــدند. رویکرد دولتی ها 

نیز منفی نبوده اســت. از قرار، دورنمای مســاله روشــن است؛ 
پیگیری های ما نشــان می دهد که به احتمال زیاد تا فردا اصلاح 
مصوبه ی افزایش مســتمری بازنشستگان براســاس ماده ۹۶ و 

تصمیمات مزدی شورایعالی کار اجرایی می شود.
نمایندگان بازنشستگان می گویند: امیدواریم تا فردا اتفاقات مثبت 

بیفتد و خبرهای خوش در راه باشد.

جامعه

اخبار کوتاه 

تهران در چهارماه اول ســال ۱۴۰۱ انواع آلودگی های هوا را به 
خود دید. از آلودگی در وضعیت بســیار ناســالم برای گروه های 
حســاس تا آلودگــی در وضعیت خطرنــاک را تهرانی ها تنفس 
کرده اند. پایتخت از اول فروردین ماه تا چهارم مردادماه امســال 
۶۲ روز آلودگــی هوا را تجربه کرد. مردم ۵۳ روز هوای ناســالم 
برای گروه های حساس، شش روز ناسالم، یک روز بسیار ناسالم 

و دو روز خطرناک را در تهران تجربه کرده اند.
شــهر تهران در چهار ماه ابتدای ســال ۱۴۰۱ بود که ۶۲ روز 
انواعی از آلودگی هوا را به خود دید. مدیرعامل شــرکت کنترل 
کیفیت هوای تهران، علت آلودگی هوای شهر تهران در ساعاتی 
از بامداد دو روز گذشته را وزش باد شدید همراه با ورود گردوغبار 

به پایتخت ذکر کرد.
تهران در چهارماه اول ســال ۱۴۰۱ انواع آلودگی های هوا را به 
خود دید. از آلودگی در وضعیت بســیار ناســالم برای گروه های 
حســاس تا آلودگــی در وضعیت خطرنــاک را تهرانی ها تنفس 
کرده اند. پایتخت از اول فروردین ماه تا چهارم مردادماه امســال 
۶۲ روز آلودگــی هوا را تجربه کرد. مردم ۵۳ روز هوای ناســالم 
برای گروه های حساس، شش روز ناسالم، یک روز بسیار ناسالم 

و دو روز خطرناک را در تهران تجربه کرده اند.
تجربه تنفس دو روز هوای خطرناک در پایتخت

طی چهارماه اخیر هوای تهران دو روز خطرناک را ۲۰ فروردین 
ماه و ۴خردادماه تجربه کرده است. در هر دو روز آلاینده شاخص 
ذرات معلق کمتــر از ۱۰ میکرون بود و به ترتیب به عدد ۳۳۲ و 

۴۳۵ رسید.
یک روز آلودگی هوای بسیار ناسالم در تهران

آلودگی هوا حتی تابستان هم تهرانی ها را رها نکرد و ۱۳ تیرماه 

کیفیت هوای پایتخت به ۲۶۱ رســید و با آلاینده شاخص ذرات 
معلق کمتر از ۱۰ میکرون در شرایط بسیار ناسالم قرار گرفت.
شش روز تنفس هوای ناسالم برای تهرانی ها

در اولیــن ماه بهار ۱۹ فروردین مــاه، آلودگی هوا به عدد ۱۹۰ 
رســید و با آلاینده شــاخص ذرات معلق کمتــر از ۱۰ میکرون 
در وضعیت ناســالم برای همه قرار گرفــت. در هجدهمین روز 
از دومین ماه بهار نیز تهران آلودگی هوا را در شــرایط ناســالم 
برای همه با آلاینده شاخص ذرات معلق کمتر از ۲.۵ میکرون با 

رسیدن به عدد ۱۵۶ تجربه کرد.
در روز ۲۷ همیــن ماه دوباره هوای تهران در وضعیت ناســالم 
برای همــه قرار گرفت، اما ایــن بار ذرات معلــق کمتر از ۱۰ 

میکرون بود که هوای تهران را با عدد ۱۶۳ آلوده کرد.
در اولین ماه تابســتان هم هوای پایتخت سه بار شرایط ناسالم 
برای همــه را تجربه کرد. ۱۲ تیرماه با شــاخص آلاینده ذرات 
کمتــر از ۱۰ میکرون به عدد ۱۷۴ رســید و در ۲۵ و ۳۱ تیرماه 
بود که شــاخص آلایندگی به ازن تبدیل شد و به ترتیب به عدد 

۱۶۲ و ۱۶۱ رسید.
تجربه ۵۳ روز هوای ناسالم برای گروه های 

حساس در پایتخت
طــی این چهارماه ۵۳ روز هوای پایتخت در شــرایط ناســالم 
برای گروه های حســاس قرار گرفت که تنهــا یک روز آلاینده 
شاخص ذرات معلق کمتر از ۱۰ میکرون بود و طی ۵۲ روز دیگر 
آلاینده های شــاخص، ازن و ذرات معلــق کمتر از ۲.۵ میکرون 

بودند.
در شــرایطی تهران آلودگی هوای کم ســابقه ای را در ماه های 
اخیر تجربه کرده است که بامداد چند روز گذشته بار دیگر غلظت 

آلاینده ها برای ساعاتی بسیار افزایش یافت.
سید محمدمهدی میرزایی قمی، با اشاره به علت افزایش غلظت 
ذرات معلق در روز های اخیر توضیح داد: ذرات معلق کمتر از ۱۰ 
میکــرون معمولا زمانی بالا می رود کــه گردوغبار افزایش یابد. 
ذرات معلق کوچکتر از ۲.۵ میکرون نیز می تواند منشــا طبیعی 
مانند گردوغبار یا منشا انسان ســاز مانند ترافیک و آلاینده های 

اولیه و ثانویه وسایل نقلیه داشته باشد.
وی افزود: معمولا در بازه زمانی گرم سال به ویژه امسال که گرد 
و غبار بیشتری را در کشور داشته ایم، آلاینده شاخص ذرات معلق 

کمتر از ۲.۵ میکرون است.
میرزایی قمی درباره ذرات معلق کمتر از ۱۰ میکرون خاطرنشان 
کرد: ذرات معلق کمتر از ۱۰ میکرون بیشــتر منبع طبیعی دارند 
و حد استاندارد آن ها نسبت به ذرات معلق کمتر از ۲.۵ میکرون 
بســیار بالاتر است. از نظر غلظت همیشــه ذرات معلق کمتر از 
۲.۵ میکرون کمتر از ذرات معلق کوچکتر از ۱۰ میکرون هستند 

چراکه در واقع بخشی از آن به حساب می آیند.

وی به حد استاندارد ذرات معلق اشاره کرد و گفت: به لحاظ حد 
استاندارد روزانه برای ذرات معلق کمتر از ۱۰ میکرون عدد ۲۵۴ 
میکروگرم بر مترمکعب و برای ذرات معلق کمتر از ۲.۵ میکرون 
عدد ۳۵.۴ میکروگرم بر مترمکعب در نظر گرفته شــده اســت. 
معمولا امکان عبور ذرات معلق کمتر از ۲.۵ میکرون از شاخص 
مجاز بیشتر است. به همین علت تعداد روز های بیشتری از سال 
آلاینده شــاخص شــهر ذرات معلق کمتر از ۲.۵ میکرون است 
چراکه حد استاندارد ســخت گیرانه تری برای آن لحاظ می شود، 
چون ابعاد بسیار کوچک آن می تواند صدمات بیشتری را به بدن 

انسان وارد کند.
میرزایی قمی افزود: گاهی اوقــات غلظت هر دو آلاینده ذرات 
معلق بالا می رود، ولی به علت سختگیرانه تر بودن حد استاندارد 
ذرات معلــق کمتر از ۲.۵ میکرون، این آلاینده تبدیل به آلاینده 

شاخص شده است.
مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای تهران درباره بالا رفتن 
آلودگی هوا در بامداد دو روز گذشــته تهران توضیح داد: هنگام 
وزش باد شــدید غلظت بســیار زیادی از ذرات معلق وارد شهر 
می شود، در آن ساعات حتی احتمال افزایش ذرات معلق کوچکتر 
از ۱۰ میکرون نسبت به ذرات معلق کوچکتر از ۲.۵ میکرون نیز 
وجود دارد؛ به عبارتی به حدی غلظت آلاینده ها بالا هســتند که 
در بعضی ساعات به ویژه بامداد چند روز اخیر در تهران شاهد این 
اتفاق بوده ایم حتی ساعت ۲ بامداد دوشنبه )۳ مردادماه( شاخص 

۳۵۷ به لحاظ ذرات معلق کمتر از ۲.۵ میکرون ثبت شد.
روز یکشــنبه )۲ مرداد( آلاینده شــاخص تهران ذرات معلق کمتر از ۲.۵ 
میکرون بود که به عدد ۱۱۸ رسید و روز دوشنبه )۳ مرداد( آلاینده شاخص 

به ذرات معلق کمتر از ۱۰ میکرون تبدیل شد و به عدد ۱۴۳ رسید.

ه منظور ارائه خدمات مطلوب تر عمومی و رونق 
اقتصادی انجام می شود:

ارتقای سرانه های شهری و گردشگری 
منطقه۱۴  

پروژه ها و ســرانه های شــهری منطقه۱۴ با حضور احمد 
علوی عضو شــورای اســلامی شــهر تهران، محمد امین 
سالاری پور شهردار منطقه همراه با جمعی از مدیران شهری 

و معتمدان محلی مورد بررسی قرار گرفت.
به گزارش امتیاز؛ در این بازدیــد میدانی که به منظور 
ایجاد شــهر زیست پذیر تر برای شــهروندان از سرانه های 
عمومی تفریحــی صورت گرفت، ضمن رصــد پروژه های 
شهری، از طرح ها و ظرفیت های گردشگری، فرهنگی چون 
شــهربازی بسیج که با همکاری ســازمان سرمایه گذاری و 
مشارکت های مردمی  ایجاد شده است، بازدید به عمل آمد.

احمد علوی عضو شــورای اسلامی شــهر تهران در بازدید 
از ســرانه های عمومی و تفریحی منطقه ، بر ضرورت وجود 
چنیــن فضاهایی با رویکرد پر کــردن اوقات فراغت و ایجاد 

نشاط اجتماعی ویژه خانواده ها تاکید کرد.
وی با اشــاره به نیاز و اهمیت استقبال مردم از این فضاها 
بویژه پس از دوران همه گیری کرونا، افزود: وجود فضاهای 
ســبز ، مفرح و ســرانه های فرهنگی موجب بهبود وضعیت 
زیست محیطی شهری شده و از سوی دیگر شرایط مطلوبی 
را برای گذران اوقات فراغت شــهروندان فراهم می سازد، از 
این رو ایجاد فضاهای زیرساختی برای خانواده مورد تاکید و 

حائز اهمیت شورا و مدیریت شهری است.
محمد امین سالاری پور شــهردار منطقه۱۴، با بیان اینکه 
گردشــگری یکی از ارکان مهم اقتصادی در شهرهاســت و 
نقش مهمی در ایجاد درآمدهای پایدار، اشتغال و حفاظت از 
زیر ســاخت ها دارد، افزود: از این رو مدیریت شهری منطقه 
با برنامــه ریزی و ایجاد فرصت های گردشــگری در صدد 
افزایش کیفیت خدمات عمومی شهری و توسعه پایدار است.

ســالاری پور افزود: در همین راستا و با تدوین سند توسعه 
گردشــگری منطقه۱۴، در صدد اســتفاده بهینــه امکانات، 
تســهیل بهره بری شهروندان و در نهایت رونق اقتصادی در 

دارالمومنین تهران هستیم.
وی با اشاره به پروژه هایی چون پلازای امیرکبیر، میدانگاه آرامستان 
های دولاب، بقعه چهل تن، تکه چال، مسجد بقیه الله، ورزشگاه تختی 
و… گفت: تــلاش داریم تا با بهره منــدی از ظرفیت های محلی و 
نخبگان گام های موثری برای افزایش بهره وری پتانسیل های بالقوه 
در حوزه گردشــگری و تبدیل منطقه۱۴ به قطب گردشــگری شرق 

تهران برداریم.

بازبینی وضعیت چراغ های راهنمایی و 
دوربین های ترافیکی در بیش از 300 

نقطه از معابر منطقه ۱9
سرپرست شــهرداری  منطقه ۱۹ از بازبینی وضعیت چراغ 
هــای راهنمایــی و دوربین های ترافیکی بــا هدف کنترل 
سرعت، بهبود تردد وسایل نقلیه و شناسایی نقاط خطرساز در 

بیش از ۳۰۰ نقطه خبر داد.
به گزارش امتیاز، علیرضا جعفری درباره بازبینی وضعیت 
چراغ های راهنمایی و دوربین های ترافیکی در معابر افزود: 
از آنجایــی که علائــم ایمنی و ترافیکــی اهمیت ویژه ای 
در کنترل عبور و مرور وســایل نقلیــه دارد به همین منظور 
ضمن بازدیدهای میدانی از معابر منطقه، عملکرد چراغ های 
راهنمایی هوشــمند، زمان دار و چشمک زن بررسی و چراغ 
های مخدوش یا خاموش در بیش از ۳۰۰ نقطه شناســایی 
شدند. او ادامه داد: در این بازدید ها وضعیت کارکرد دوربین 
های کنترل ســرعت، ثبت تخلفــات و نظارت تصویری نیز 
رصد و موارد معیوب با بررسی نوع اشکال برای رفع ایراد به 
شرکت کنترل ترافیک گزارش شد. همچنین نقاط حادثه خیز 
و خطرســاز فاقد علائم ترافیکی و ایمنی، شناسایی و برای 

بررسی و نصب علائم به معاونت مربوطه ارائه شد.  
 بــه گفته این مســئول بازبینی تجهیــزات ترافیکی و رفع 
ایرادات احتمالی به صورت مســتمر در معابر و بزرگراه های 
منطقه انجام در راســتای پیشــگری و کنترل حوادث و رفع 

نواقص تجهیزات ترافیکی انجام می شود.

جولان شدید آلاینده ها در پایتخت

معاون زنان رییس جمهور در واکنش به خطاهای گشــت ارشــاد گفت: ممکن است 
ضابطین خطاهایی هم انجام دهند و طبق دستوری که به آنها داده شده عمل نکنند اما 
مواردی که پیش آمد حتما در جریان هستید که مواخذه شدند کسانیکه خارج از ضابطه 

عمل کردند و عذرخواهی شد از کسیکه به گونه ای کرامت او پایمال شد.
انســیه خزعلی معاون امور زنان و خانواده رییس جمهور درباره شــیوه اجرایی گشت 
امنیت اخلاقی و اینکه با این شــیوه موافقت دارد یا خیر بیان کرد: ما جلســه ای امروز 
داشــتیم که نیروی انتظامی گزارش می داد و طبق آن شــاید ۱۰ درصد از مواردی که 
نیروی انتظامی برخورد می کند درباره مســأله پوشش است آن هم درباره بی حجابی و 
برهنگی اســت وگرنه اکثر برخوردهای نیروی انتظامی با مسأله سرقت، زورگیری مواد 

مخدر و... مواردی است که واقعا ضامن امنیت ماست مربوط می شود.
وی ادامه داد: ممکن اســت ضابطین خطاهایی هم انجام دهند و طبق دستوری که به 
آنها داده شــده عمل نکنند اما مواردی که پیش آمد حتما در جریان هستید که مواخذه 
شــدند کســانیکه خارج از ضابطه عمل کردند و عذرخواهی شد از کسیکه به گونه ای 
کرامت او پایمال شــد. باید توجه داشت که جایگاه پلیس امنیت ما باید حفظ شود چون 

اقتدار آنها باعث می شود خانم ها با امنیت تردد کرده و مردم حس آرامش کنند.
وی در پایان گفت: ما اصلا گشت ارشاد نداریم اینها پلیس امنیت اجتماعی است که به 
همه مســایلی که خلاف قانون باشد یا جرم باشد می پردازد و ممکن است از جمله آنها 

به برهنگی بپردازند که آن هم در قانون جرم است.

معاون امنیتی انتظامی وزارت کشــور با اشــاره به روند بررسی 
اتباع غیرایرانی که در ســامانه ملی مهاجرت ثبت نام کرده بوده 
اند، گفت: حداکثر تا پایان مهرماه تکلیف همه این افراد که ثبت 

نام کرده اند، مشخص می شود.
ســید مجید میراحمدی در پاســخ به این ســوال که در حال 
حاضر ســازمان ملی مهاجرت در چه مرحله ای است و آیا مهلت 
سرشــماری از اتباع غیرایرانی در کشــور به پایان رسیده است، 
گفت: اولین مرحله از این برنامه ثبت نام از اتباع غیرایرانی بود که 
این مرحله تمام شده و ثبت نام انجام شده است.وی ادامه داد: در 
مرحله بعد کمیسیون هایی در استانداری ها تشکیل شده و اسامی 
کــه در مرحله اول ثبت نام کرده اند در اختیار این کمیســیون ها 
قرار گرفته اســت و مشغول بررســی هستند تا مشخص شود به 
کدام یک از این افراد در استان نیاز دارند.معاون امنیتی انتظامی 
وزارت کشور خاطرنشان کرد: ضمن اینکه در کمیته های دیگری 
افــرادی که دارای ظرفیت اقتصادی هســتند و یا از قابلیت ها و 

توانمندی های علمی برخوردار هستند بررسی می شوند.
میراحمدی با اشــاره به اینکه هفت تقسیم بندی برای اتباع در 
نظر گرفته شــده اســت، گفت: پس از بررســی در کمیته ها در 
تقســیم بندی های هفت گانه ای که برای اتباع در نظر گرفته ایم 
این افراد قرار می گیرند و حداکثــر تا پایان مهرماه تکلیف همه 

این افراد که ثبت نام کرده اند مشخص می شود.

وی تاکید کرد: پس از این بررســی ها مشخص می شود که چه 
گروه هــا و افرادی می توانند اقامت دریافت کنند و چه کســانی 
باید کشــور را ترک کنند و به آن ها اعلام شــده و اقدامات لازم 

انجام می شود.
معاون امنیتی انتظامی وزارت کشور گفت: در حال حاضر بیش 
از ۱۰۰ هــزار فرزند حاصل ازدواج اتبــاع خارجی با اتباع ایرانی 

داریم که با مشکلات خاص خودشان همراه هستند.
میراحمــدی ادامه داد: ایــن موضوع جدید نیســت و قانون و 
مقررات در زمینه ازدواج اتبــاع غیرایرانی با اتباع ایرانی در حال 

بازنگری است چراکه مشکلاتی را پیش از این داشته است.

رئیس ســازمان ملی تعلیم و تربیت کــودک گفت: فعلا آماری از 
کمیت و کیفیت پانســیون های نگهداری کــودکان وجود ندارد و 
دنبال تهیه گزارشی هســتیم تا ببینیم که چه تعداد و انواعی دارند 
و نوع خدمات آن ها چیست. مجتبی همتی فر در مورد نیمه متمرکز 
و غیرمتمرکز شدن تولید محتوای مورد استفاده در کودکستان ها و 
مواردی که قرار اســت برای این گروه ســنی ارائه شود و خطرعدم 
کنترل بر موضوعات و نظارت برآن در رویکرد غیرمتمرکز توضیح 
داد: اگر پراکندگی را به معنای منفی درنظر بگیریم، چه در مدیریت و 
چه در سبک اداره حرف شما درست است و این موضوع می تواند یک 
عیب باشد، اما اگر به معنای تنوع در ذیل راهوری باشد، کار سازمان 
سخت تر خواهد شــد. او تصریح کرد: در همه دستگاه ها این بحث 
وجود دارد که بخــش دولتی بهتر کار می کند یا بخش غیردولتی؟ 
سوالی که ســازمان ملی تعلیم و تربیت کودک با آن درگیر است و 
باید برای آن پاســخ تولید کند و تلاش می کنیم ابزارهای مناسبی 
برایش فراهم کنیم، این اســت که چطور اعمال راهبری و نظارت 
خوبی داشته باشیم. ما خانواده را ناظر اول می دانیم و خانواده است که 
ارتباط مستقیم با کودکستان دارد و از آن بهره مند می شود. پس یکی 
از موضوعات مهم ذائقه سازی و آگاه سازی خانواده است. او در پاسخ 
به پرسش دیگری در مورد پانســیون هایی که به نگه داری بچه ها 
می پردازند و رســیدگی به این فضاها و قانونی بودن فعالیت آن ها 
توضیح داد: این مراکز بنا بر اساسنامه باید تحت مدیریت سازمان قرار 

بگیرند، اما فعلا به این دلیل که آماری از کمیت و کیفیت آن ها وجود 
ندارد، ابتدا دنبال تهیه گزارشی رصدی هستیم تا ببینیم که چه تعداد 
و انواعی دارند، نوع خدمات آن ها چیســت و… برخی از این مراکز 
صرفا برای کودکان زیر ۷ ســال خدمت ارائه نمی دهند، مثل مراکز 
خانه رفاه کودک و خانواده که سازمان بهزیستی دارد، از قبل ۶ سال 
تا ۱۲ سال را پوشش می دهد. بنابراین همه این مراکز در حیطه کار 
ما نیست و مربوط به کودکان در سنین بالاتر است. ما گفت وگوها و 
تعاملاتی داریم که ساماندهی در این بستر هم اتفاق بیفتد و به تدریج 
با نگاه تربیتی که ماموریت سازمان ملی تعلیم و تربیت کودک است 

تطبیق داده شوند و در این چارچوب قرار بگیرند.

رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای شهر تهران با بیان اینکه از سال گذشته مبلغ 
جریمه قطع درختان به شدت افزایش پیدا کرده است گفت: جریمه تقریبی قطع درختان 

خیابان ولیعصر بیش از ۱۰ میلیارد تومان است.
مهدی پیرهادی رئیس کمیســیون سلامت، محیط زیســت و خدمات شهری شورای 
شهر تهران، در رابطه با مجازات افرادی که اقدام به قطع یا خشکاندن درختان می کنند، 
گفت: در ســال گذشته مبلغ جریمه قطع درختان به شــدت افزایش پیدا کرده است و 
برای مالــکان دیگر صرف نمی کند که بخواهند درختان را خشــک یا قطع کنند برای 
مثال جریمه تقریبی خشــک شــدن همین درختان خیابان ولیعصر بیش از ۱۰ میلیارد 
تومان اســت. رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیســت و خدمات شهری شورای شهر 
تهران ادامــه داد: علاوه بر جریمه، بحث های حقوقی و تبعات قضائی که در این رابطه 
وجود دارد متوجه مالک خواهد بود و همین موارد منجر به این می شــود تا افراد سودجو 
دیگر اقدام به قطع کردن درختان نکنند. وی با اشاره به محل صرف جریمه های کسب 
شــده اظهار کرد: تمامی مبالغ جریمه دریافتی از متخلفان برای توسعه فضای سبز شهر 
تهران، تملک باغ ها و تبدیل آنها به پارک های عمومی اســتفاده می شود و این مبالغ در 
موارد دیگری خرج نمی شود.پیرهادی با تاکید بر اینکه درختان خیابان ولیعصر متعلق به 
تمامی شــهروندان هستند، گفت: قطع درختان در یک معبر عمومی و با قدمت بالا رخ 
داده است و به راحتی قابل گذشت نیست و شورای شهر از قوه قضائیه تقاضا دارد تا این 

موضوع را به صورت ویژه پیگیری کند.

مدیرعامل سازمان بیمه ســلامت از برداشته شدن سقف ریالی داروخانه ها در راستای 
اجرای کامل طرح دارویاری خبر داد.

دکتــر محمد مهدی ناصحی درباره پرداخت ریالی داروخانه ها در طرح دارویاری گفت: 
تغییر خوبی را ســازمان بیمه سلامت برای اجرای بهتر طرح دارویاری انجام داده است. 
به ایــن صورت که برای اینکه هزینه های پرداختی توســط مردم در داروخانه ها کاملا 
ثابت بماند، ســقف ریالی داروخانه ها را برداشتیم که با افزایش سهم سازمان و افزایش 

مابه التفاوت ارزی یا همان یارانه دارو، نسخی با قیمت جدید مشکلی ایجاد نکنند.
وی با بیان اینکه به طور کلی ســقف ریالی داروخانه ها برداشته شده است، گفت: کلیه 
نســخی که به داروخانه ها می رود، می تواند از ســوی داروخانه هــا پیچیده و به صورت 
الکترونیک به ســازمان بیمه سلامت ارسال شود و ما هم بدون هیچ کسوری این نسخ 
را پرداخت می کنیم. ناصحی گفت: پیش از این با مقررات و قوانینی وجود داشــته یا به 
دلیل اعمال مدیریت برای برخی داروخانه هایی که مشکلاتی که از نظر قانونی داشتند، 
ســقفی برای برخی داروخانه های قرار دادیم، اما در راستای اجرای کامل طرح دارویاری 
این ســقف را برداشتیم تا مردم بتوانند از همه داروخانه ها در دریافت دارو استفاده کامل 
داشته باشند. اعمال نظارت ها هم تشدید شده و تقریبا ۷۰ درصد داروخانه های کشور را 
در چند روزی که از طرح می گذرد، از سوی کارشناسان بیمه سلامت نظارت کردیم. در 
عین حال نظارت ها از ســوی وزارت بهداشت،  سازمان بازرسی و سازمان غذا و دارو هم 

در حال انجام است. خوشبختانه مشکل کم بوده است.

 ما اصلا گشت ارشاد نداریم 
اینها پلیس امنیت اجتماعی است

 ۱۰۰ هزار فرزند حاصل ازدواج 
اتباع خارجی با ایرانی ها

رصد پانسیون های کودکان 
در دستور کار است

جریمه قطع درختان خیابان ولیعصر 
چقدر است؟

سقف ریالی داروخانه ها 
برداشته شد

معاون زنان رییس جمهور:

رئیس سازمان ملی تعلیم و تربیت کودک:معاون امنیتی انتظامی وزارت کشور خبر  داد:

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت:افرادی که اقدام به قطع یا خشکاندن درختان مجازات می شوند؛


